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Referat af styrelsesmødet den 18.12.2023 kl. 8:00-12:00  

Referent: Thomas 
Ordstyrer: Lene 

Mødeleder: Lone 
 

Kl. Punkter Resultat 

 1. Godkendelse af 

dagsorden 

Dagsorden blev godkendt 

 2. Godkendelse af referat 

fra d.  

 

 3. Opfølgning på 

igangværende arbejdet 
med: 

• Vi har fået tilbud på 
yderdør 

 

 

 
 

• Lone orienterede om tilbud på yderdør 
med glas i og træpanel ved siden af. 
Styrelsen besluttede at godkende 

indkøb af dør med træpanel. Inden 
kontakter Lone tømreren for at høre om 

materialevalg. 

 

 

4. Kredskontoret 

Generalforsamling: 
• Til budget 2024: 

forslag til 

kontingentforhøjelse 
på 10 kr. pr. 

medlem pr. år. 

 
 

 
• Eventuelle 

vedtægtsændringer. 
Se vedlagte bilag 

med forslag. 

 
 

 
 

 

DLF 150 år. Vi skal lokalt 
drøfte hvordan vi vil fejre 

året. Første drøftelse. 
 
 

 
 

 
500.000 kr. puljen. 
Læsegruppe. Vi indkøber 

 

 
• Styrelsen besluttede at foreslå en 

kontingentforhøjelse på 10 kr./mdr. 

ved den kommende generalforsamling. 
Argumentationen for forhøjelsen er, at 

kontingentet har været fastholdt i 14 år 
og har ikke i den tid været reguleret 
med prisudviklingen i samfundet og 

inflationen. 
• Styrelsen drøftede de i bilag 1. 

skitserede vedtægtsændringer, som 
handler om sammensætningen af 
styrelsen. Emnet tages op som punkt 

på første STM. i januar. Under dette 
punkt drøftede styrelsen også 

muligheden for at afholde 
generalforsamling hvert andet år i 
stedet for hvert år. 

 
• Lone orienterede om at der ikke er 

nogen planer om at afholde fælles 
fynske arrangementer, i forbindelse 
med DLF’s 150-års fødselsdag. 

Overvejelser over om der skal holdes 
noget lokal på kredsen skal på som 

punkt på et STM. i januar. 
• Styrelsen drøftede brugen af puljen på 

500.000 kr. indkøb af bøger til en 

læseklub på kredskontoret blev drøftet.  
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bøger med relevans for 
jobbet, og som 

medlemmer vil læse og 
drøfte. Vi stiller kontoret 

og forplejning til rådighed 
for læsegrupper. Første 
drøftelse 

 
 

Andre forslag var foredrag f.eks. med 
Dorte Birkemose. Rasmus Alenkær 

foredraget, fra åbent medlemskursus 
bliver udvidet til at omfatte lærerne på 

Nymarkskolen. Puljen tages om som 
punkt på kommende TR-møde samt på 
AMR møde d. 26. februar. 

 
• Lone orienterede om at hun ønsker at 

overføre 2. seniordage til det 
kommende kalenderår. Dette 
godkendte styrelsen. 

 
• Styrelsen drøftede DLF’s 

medlemsundersøgelse, som er sendt ud 
til alle medlemmer og hvor der er 
svarfrist d.15. januar 2024. For at få så 

høj svarprocent som muligt, med 
henblik på at kunne bruge resultatet 

politiske og internt, vil styrelsen og 
kredskontoret gøre flg. 1) Opfordre 
medlemmer til at svare, både når vi i 

andre sammenhænge møder dem og 
via nyhedsbrev for december 2) ved at 

kontakte TR for at få dem til at gøre en 
personlig indsats i forhold til 
medlemmerne hver især. 

 
 

5. TR/AMR -arbejdet   
TR-møde på Langeland 

d. 8.1 

 
• Lone orienterede om dagsordenen for 

TR-mødet på Langeland d. 8. januar. På 
dagsordenen er forslag til retningslinjer 

på skolerne og hvordan der kan skabes 
en systematik til at få dem besluttet og 
gennemført. 

 6. FH 
Medlemskab af FH 

 

 
• Efter drøftelse af punktet besluttede 

styrelsen at fastholde kredsens 
medlemskab af FH-Sydfyn. Der blev 

stemt om det og beslutningen blev 
vedtaget med stemmerne 3 for ja og 2 
for nej. 

 7.  Skolepolitisk arbejde 
 

 

Ikke noget 

 8. Særlige 

medlemsgrupper 

 

Ikke noget 
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 9. Det forpligtende 
kredssamarbejde, alle 

områder 
 

• Lene orienterede om, at PÆDPULFO i 
samarbejdet med UCL-Odense, har 

ansøgt om 150.000 kr. til arbejdet med 
grøn omstilling. Pengene er søgt til at 

lave workshops, som er målrettet 
lærerstuderende og lærere. 
 

• Der blev orienteret om, at der er stor 
udskiftning i dem der er med i 

kredssamarbejdet på Fyn. Årsagen er 
at folk stopper eller har fundet nyt 
arbejde. 

 
 

10. 
Overenskomst/arbejdsti

d/-kommunerne 
 

 

 
• Lone orienterede om, at hun i 

samarbejde med Kathrine (skolechef i 
Svendborg), som en del af A20, i denne 

tid er på skolebesøg, hvor emnerne er 
mentor ordninger, nyansatte og 
lærerstuderende.  

• Lone orienterede om at Thomas og 
Lone i øjeblikket laver løntjek på 

skolerne og fortsætter med det i det 
nye år. 

 11. Kommunikation 
Næste Nyhedsbrev. 
Reaktion på Svendborgs 

placering som den 
kommune, der segreger 

færrest elever med 
autisme. 

Punktet udsættes til STM d. 8. januar 2024. 

 12. Regnskab og budget 
Til budget 2024: 
Km-penge fra høj- til 

lavsats. 3.73 kr. til 1.98 
kr. 

Åbent medlemskursus 
højest 60 deltagere. 
Hæve renten på kredsens 

lån til Særlig Fond. 
Stigning i leje af garager 

Udlejning af kontor til FH. 
Budget Særlig Fond: 
Der igangsættes et arbejde 

vedr. muligheder i 
forbindelse med en 

renovering af 1. sal. 
Herunder mulighed for at 
lave et køkken, som kan 

gøre det muligt at udleje 
første sal til medlemmer, 

• Styrelsen drøftede punktet. 
• Det blev besluttet at gå fra høj sats til 

lav sats i forhold til Km. Penge. 

• Det blev besluttet at der højst kan 
deltage 60 medlemmer på åbent 

medlemskursus. 
• Det blev besluttet at hæve renten på 

Særlig Fonds lån hos kredsen. 

• Det blev besluttet at hæve prisen for 
leje af garage. 

• Det blev besluttet at kredsen kan leje 
lokale ud til FH. 

• Det blev besluttet at mulighederne for 

at renovere 1. sal på kredsen 
undersøges. Lone påbegynder arbejdet 

sammen med de ansatte. 
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der ønsker at bruge lokalet 
til fest o-lign. Og til 

mødelokale for andre 
organisationer. Formanden 

og de ansatte udarbejder 
forslag til kredsstyrelsen.  
 

 13. Punkter til næste 
møde 

 

• Vedtægtsændringer 
• Indhold i nyhedsbrev for januar 2024 

 

 14. Eventuelt 

 

• MAD  

 
 


